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VERGADERING OUDERRAAD 15 SEPTEMBER 2020 
 

 

 

Aanwezig: 

Dirk Sluyts, juf Jasmine, Juf Kathleen, Juf Ellen, Floris Kila, Olaf Tas, Sarah De Braekeleer, Hedwig 

Veestraeten, Adriana Dobrila, Paola Barazza, Mark Beddegenoodts, Inge Hendrickx, Olivier Lamberts, 

Petra Steurs, Bart Baeyens, Natalie Buys, Pieter Wouters 

 

Verontschuldigd: 

Ann Cogghe, juf Annelore, Michèle Van Cautenbergh, Selena Verhelst, Line Ruts, Wouter Hofmans, 

Bart Delbeke 

 

 

1. Intro 

 

- Verwelkoming 

- Voorstelling en kennismaking: 

. ouderraad 

. leden 

. nieuwe leden 

Welkom Adriana! 

- Bedanking Inge en Michèle voor hun inzet van de voorbije jaren.  

 

2. Agendapunten van de directie 

 

. lestijden/ aantal klassen 

 

De lagere school heeft twee 1e, 2e, 3e,  5e en 6e leerjaren.  

Het 4e leerjaar is nu 1 grote klas van 24 leerling.  

Lagere school voelt nu de gevolgen van de dalende trend die al eerder bestond in de kleuterschool.  

 

Er is extra aandacht voor omkadering: 

Meester Kurt staat niet meer voor de klas maar zal omkaderend werken (ondersteunen waar nodig).  

Juf Christa werkt deeltijds en heeft geen eigen klas meer zodat zij mee omkaderend zal werken.  

In Buizegem is er voor het 1e, 2e, 3e en 4e leerjaar een deeltijdse kracht die ondersteunend kan 

werken.  

De school heeft ook ingetekend op een project waardoor er een extra kracht is, nl. Juf Nele. Zij werkt 

omkaderend in functie van de differentiatie van de kinderen dit samen met Juf Leen, de 



zorgleerkrachten en de omkaderende leerkrachten. Deze kracht komt niet vanuit de school. De 

functie is aangestuurd vanuit het bijzonder onderwijs. Het is een project waar slechts enkele scholen 

op konden intekenen. 

 

Dank zij het bundelen van de krachten met andere scholen uit de scholengemeenschap is de puzzel 

van de vervangingen voor het hele schooljaar is rond.  

 

. aanpassingen/ veranderingen ivm corona  

 

In de Patronaatstraat werden kapstokken geplaatst zodat de ouders één doorstroom hebben en de 

kinderen moeten aansluiten bij het ophalen van school.   

 

De idee werd geopperd om een bordje te plaatsen met pijlen om de looprichting aan te geven. Dit 

werd voorlopig niet nodig bevonden.  

 

Kinderen gaan vanaf 08.15 uur naar de klas. Er wordt meer gelezen bij het binnen komen in de klas 

dus er worden enkele minuten les gewonnen.  

 

Leerkrachten sporen elkaar aan om afstand te houden en mondmaskers op te zetten.  

In de leraarskamer wordt afstand gehouden en wordt er een mondmasker gedragen tenzij tijdens het 

eten.  

Er werd een bubbel kleuter / lager gemaakt.  

 

Er werd gevraagd wat het protocol is wanneer een leerkracht ziek wordt of zich niet goed voelt.  

Het protocol is dat dit onmiddellijk aan het CLB wordt gemeld. Iemand die ziek is moet thuisblijven. 

Wanneer een coronatest wordt gedaan en deze is negatief moet de leerkracht 14 dagen in 

quarantaine. Wanneer de test positief is, moet de leerkracht maar 8 dagen in quarantaine.   

 

Wanneer een leerling ziek is moet deze naar huis maar er zijn geen gevolgen voor de klasgenoten. De 

kinderen die in quarantaine moeten, krijgen bundels die door leerkracht worden gepost.  

 

Vraag ouderraad: hoe ziet code oranje eruit? Zelfs bij code rood blijft lagere school open maar wordt 

er terug naar de klasbubbel gegaan. Dit betekent: aparte speeltijden, geen uitstappen, niet 

zwemmen.  

 

 

3. Vragen van ouders 

 

. corona in buitenschoolse opvang 

 

Er blijven nu een 30-tal kinderen in quarantaine.  

Op voorwaarde van inschrijving neemt de school het even over van de gemeente. Opvang is voorzien 

tot 18 uur maar niet tot 19 uur.  

 

. veiligheid na schooltijd 

 

Er kwamen vragen omtrent de veiligheid van de kinderen na schooltijd b.v. aan bushaltes. Blijkbaar is 

er een incident geweest tussen kinderen onderling. Er is geen link met een incident op school.  



Er is de school wel een incident gekend waarbij een kind aangevallen werd aan de hondenweide van 

het fort 5. Hiervan werd PV opgesteld en er is undercover toezicht van de politie.  

 

Directie is zeer duidelijk dat geweld op school niet kan en gesanctioneerd wordt. Dit werd door de 

directeur gemeld op de infomomenten en in de klassen.   

 

De school ziet geen mogelijkheid om politiecontrole af te dwingen.  

 

. incident speelplaats 

 

Incident aan bushalte staat hier los van.  

 

Deze leerlingen werden door de school gesanctioneerd. Zij moeten tijdens de pauze binnen blijven, 

de kinderen worden opgevolgd en er wordt met de ouders gepraat.  

 

De school speelt hier ‘kort op de bal’ en heeft open gesprekken met de kinderen. De kinderen komen 

ook spontaan incidenten melden. 

 

 

4.  Maandelijkse ouderraad  

 

Er werd door de ouderraad voorgesteld om elke maand een ouderraad te organiseren. Het is niet 

noodzakelijk dat elke maand leerkrachten en directie aanwezig zijn.  

 

Dit voorstel werd positief onthaald. Voor de maandelijkse vergaderingen die vallen in een maand 

waarin er een schoolvakantie is, werd verkozen dat de vergadering voor de vakantie zal plaatsvinden.  

 

. data ouderraad met directie 

12.11.2020 – 19.01.2021 – 18.03.2021 – 04.05.2021 

 

. data ouderraad zonder directie (extra) 

15.10.2020 – 15.12.2020 – 09.02.2021 – 01.04.2021 - 17.06.2021  

 

Er werd gevraagd de vergaderingen van de ouderraad terug op de maandkalender te zetten.  

 

 

5. Website ouderraad, mail en facebook 

 

Verzet naar volgende vergadering.  

 

 

6. VCOV 

 

De ouderraad zal zich aansluiten bij het overkoepelende orgaan voor ouderverengingen.  

Het lidgeld bedraagt 100 EUR per jaar en hiervoor krijgt de ouderraad een bron aan informatie terug 

(tips voor coronaproof activiteiten, schoolfeesten, etc.) 

 

 



7. Verkeersveiligheid 

 

. Schoolstraat 

 

De tijdelijke schoolstraat wordt overwegend positief ervaren. Sommige ouders komen toch met hun 

auto door de straat om kinderen op te halen, de hekken worden soms verzet. Er wordt fout 

geparkeerd aan het pleintje maar hier heeft al een politieagent gestaan en deze heeft ook effectief 

boetes uitgeschreven.  

De Kiss en ride zone staat vaak vol geparkeerd.  

 

De school is niet noodzakelijk vragende partij om van de Patronaatstraat een schoolstraat te maken 

gelet op het parkeerprobleem.  

Er bestaat een andere optie, b.v. doorrijden in de Patronaatstraat en de kinderen enkel afzetten.  

 

Op de parking werden al indicatiestrips aangebracht, wat een goede zaak is. Beter zou zijn om een op 

– en afrit te voorzien.  

 

De idee werd ook geuit om van de Patronaatstraat een fietsstraat te maken zodat fietsers in beide 

richtingen voorrang hebben.  

 

Conclusie: er moet samengezeten worden met de gemeente.  

 

Bij dit overleg kunnen eventueel ook andere punten aangekaart worden zoals de onveiligheid op fiets 

– en voetpaden.  

 

. Fluohesjes.  

 

De ouderraad stelde voor bij te dragen bij de aankoop van nieuwe fluohesjes die wel opvallen in het 

verkeer.  

 

Blijkbaar werden er al nieuwe besteld die beter zichtbaar zijn maar niet elk kind heeft een nieuw 

hesje. Er zouden er ook nog in bestelling zijn.  

Dit zal nagekeken worden. Er zal geprobeerd worden de fluohesjes klaar te hebben tegen de 

verkeersweek na de herfstvakantie.  

 

. Helm op fluo top 

 

De ouderraad stelde voor zich hiervoor in te schrijven maar de school heeft dit al gedaan. Met de 

werkgroep verkeer van de school zal bekeken worden waar de hulp van de ouderraad nodig is.  

 

. helm op de fiets 

 

De school en de ouderraad willen inzetten op het dragen van een helm op de fiets maar dit ligt 

moeilijk. Wettelijk is het niet verplicht en vooral grotere kinderen vinden het niet ‘cool’.  

 

De idee is ontstaan om iets te verzinnen om het dragen van de helm populair te maken. Zo zou er 

kunnen gezocht worden naar een sponsor voor enkele helmen die dan kunnen verloot worden. De 

ouderraad zou dit eventueel (mee) kunnen sponsoren.  



 

8. Warmste week  

 

Dit zal nog verder bekeken worden. Door de coronacrisis is het moeilijk iets te plannen.  

Suggestie van Dirk: aansluiten bij een grotere organisatie b.v. levensloop.  

 

 

9. Sociaal fonds 

 

De ouderraad had de idee om een percentage van de opbrengst van de ouderraad te reserveren voor 

waar de nood het hoogst is.  

 

Er is nu 3097 EUR beschikbaar op de rekening hiervan zou bv 10% kunnen gereserveerd worden.  

 

Dit idee werd zeer gemengd onthaald.  

 

De directie meent dat dit reeds aanwezig is via de openstaande schoolrekeningen. (Hier wordt wel 

achteraan gegaan maar in sommige gevallen is het duidelijk dat ze echt niet kunnen betaald worden). 

De kinderen krijgen soms een boekentas, turnkledij,… 

Juf Kathleen en Juf Jasmine gaan dit bekijken en komen er de volgende vergadering op terug.  

 

Intermezzo: openstaande schoolrekeningen en tussenkomst gemeente.  

Er staat nu ongeveer 10.000 EUR open aan onbetaalde schoolrekeningen van vorig schooljaar.  

In het schoolreglement staat nu dat er cash moet betaald worden voor een uitstap. Zo wil de school 

trachten de onbetaalde rekeningen te beperken.  

 

Omdat de gemeente vele diensten heeft teruggeschroefd, wordt er nu per leerling een jaarbudget 

voorzien vanuit de gemeente: 15 EUR per kleuter en 30 EUR per leerling lagere school.  

Dirk heeft bij de gemeente bepleit dat dit budget dient gedifferentieerd te worden omdat de sociale 

nood niet in elke school gelijk is. De gemeente wenste hier niet op in te gaan. 

 

 

10. Spaghettifestijn 29 november 2020 

 

Idee: afhaalconcept.  

 

In tijden van corona kan er geen refter gevuld worden met gasten.  

Het doel zou zijn om het spaghettifestijn niet enkel de promoten binnen de school maar ook buiten 

de school.  

 

Menu-idee: spaghetti, lasagne, macaroni ham en kaas. Hierbij zou een fles wijn en/of dessert kunnen 

aangeboden worden om extra inkomsten te verwerven.  

 

Het afhaalconcept werd positief onthaald maar moet nog op punt gezet worden. 

Zo moet er b.v. nagekeken worden of levering aan huis wettelijk mogelijk is. Tevens dient er 

gecontroleerd te worden of er voldoende materiaal aanwezig is.   

 

Alleszins zou het nuttig zijn om twee afhaalpunten te voorzien: Patronaatstraat en Buizegem.  



 

(voorlopige) werkgroep: Floris, Olaf, Petra, Paola, Inge, Olivier en Sarah 

 

Er moet een datum geprikt worden voor eerste vergadering van de werkgroep: voorstel dinsdag 6 

oktober as.  

 

11. Ideeën coronaproof activiteiten  

 

Alle ideeën zijn welkom: halloweenwandeling, digitale quiz, … 

 

Het enthousiasme wordt wel getemperd door de coronacrisis. Er moet rekening mee gehouden 

worden dat er dit schooljaar niets zal kunnen georganiseerd worden.  

Op de volgende personeelsvergadering van de school zullen de mogelijkheden bekeken worden.  

 

De school heeft al volgende data geprikt voor een eventuele activiteit: 

- 29 mei 2021 schoolfeest 

- Laatste zaterdag/zondag van het schooljaar pendel tussen Patronaatstraat en Buizegem.  

 

 

12. Schilderwerken  

 

Leerkrachten hebben al veel geschilderd.  

 

 

13. Speelplaats 

 

Dit werd verzet naar een volgende vergadering.  

 

 

14. Varia  

 

Geen varia en einde vergadering. 


